
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-15, § 2 

 

 Tid: 15 september 2009 kl 16.30 – 17.05 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 28 september 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Anna Johansson (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD) §§ 1-14 

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M) tjänstgörande §§ 15-29 

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Mats Cronqvist, 

Ted Ell, Staffan Forsell, Karin Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson och Ulla Ritzén, 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelse för beredning 

Anmälan gjordes av inkommen skrivelse till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1 Önskemål om redogörelse av kontorets hantering av klagomål, från Jan 

Valeskog (S), Mats E P Lindqvist (MP), Kajsa Stenfelt och Sebastian Wiklund 

båda (V). 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelsen till trafikkontoret för 

beredning. 

 

Svar på fråga om riktlinjer för gångtrafikanter vid ombyggnationer 

Tjänstemannen från trafikkontoret Staffan Forsell svarar på fråga ställd av ledamoten 

Anders Broberg (M) på sammanträdet den 18 augusti. Frågan är ställd med anledning 

av pågående ombyggnation i Sabbatsberg och svårigheter för gångtrafikanter att ta sig 

fram där. 

 

Rapport från studieresan om sopsugsanläggningar till Barcelona och London 8 – 10 

september 

Ledamoten Inge-Britt Lundin (FP) ger en kort rapport från resan. 

 

Fråga om parkeringssituationen på Nybrogatan 

Ledamoten Birgit Marklund Beijer (S) ställer fråga avseende svar från trafikkontoret 

till Östermalms stadsdelsförvaltning om parkeringssituationen på Nybrogatan. 

 

Förvaltningschefen Magdalena Bosson besvarar frågan. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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